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     Protokół Nr 315/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 9 lutego 2023 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 8:10 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

2. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

3. Ewa Kucharska – Geolog Powiatowy 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem 

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia w budżecie Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu dodatkowych środków w celu wyboru Wykonawców lub unieważnienie 

postępowania pn. „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej Powiatu 

Myśliborskiego w miejscowościach: Myślibórz, Barlinek i Dębno”. 

4. Podpisanie umowy na subskrypcję, aktualizację i serwis oprogramowania GEO-INFO, 

służącego do prowadzenia baz powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego, 

ewidencji gruntów i budynków. 

5. Podpisanie umowy na: „Doprowadzenie  do spójności w przebiegu granic Powiatu  

Myśliborskiego i Gryfińskiego - na odcinku, który   dotyczy granicy od strony   gminy 

Myślibórz ( obręb Krusze, Rów, Golczew, Golenice, Czerników i Chłopowo). 

6. Podpisanie umowy BG-I.052.32.4.2023 o udzielenie dotacji celowej do  projektu 

„Budowa Regionalnej Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa 

Zachodniopomorskiego” pomiędzy Województwem Zachodniopomorskim,  

z siedzibą: 70-540 Szczecin, ul. Korsarzy 34 a Powiatem Myśliborskim z siedzibą: 

Starostwo Powiatowe w Myśliborzu ul. Północna 15  74-300 Myślibórz. 
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7. Sprawy różne.  

8. Zakończenie posiedzenia. 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3 

Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia w budżecie Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu dodatkowych środków w celu wyboru Wykonawców lub unieważnienie 

postępowania pn. „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej Powiatu 

Myśliborskiego w miejscowościach: Myślibórz, Barlinek i Dębno”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił sprawę. Poinformował, że jedna z najkorzystniejszych ofert nie spełniła warunków 

formalnych postępowania. 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Wyjaśniła, że w toku badania ofert stwierdzono, iż oferta złożona przez firmę STB sp. z o.o. na 

część nr 2 i 3 tj. Termomodernizacja budynku Regionalnej Placówki Opiekuńczo-

Terapeutycznej w Dębnie oraz Termomodernizacja budynku przy ul. Spokojnej 13  

w Myśliborzu kwalifikuje się do odrzucenia z powodu nieskutecznie wniesionego wadium. 

Wobec powyższego po wstępnej ocenie ofert wg kryteriów oceny jako najkorzystniejsze oferty 

oceniono: 

1) Część nr 2: Termomodernizacja budynku Regionalnej Placówki Opiekuńczo-

Terapeutycznej w Dębnie, ul. Mickiewicza 30B, 74-400 Dębno – Usługi ogólnobudowlane 

PAK-BUD Zbigniew Pakuła ul. Cicha 25, 66-400 Gorzów Wlkp. – cena oferty 3.429.741,18 

zł; 
2) Część nr 3: Termomodernizacja budynku przy ul. Spokojnej 13, 74-300 Myślibórz - 

Usługi ogólnobudowlane PAK-BUD Zbigniew Pakuła ul. Cicha 25, 66-400 Gorzów Wlkp. – 

cena oferty 1.768.917,55 zł. 

Kwota zabezpieczona w budżecie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu na realizację zadania 

wynosi 6.588.000,00 zł brutto, w tym koszt zatrudnienia inspektora nadzoru inwestorskiego 

ok. 95.000,00 zł (przyjmując 1,5% wartości robót budowlanych zaplanowanych w budżecie, tj. 

kwoty 6.222.000,00 zł) oraz koszt zakupu tablic informacyjnych ok 18.000,00 zł. Koszt 

zatrudnienia inspektora nadzoru inwestorskiego biorąc pod uwagę ceny ofert może wynieść ok 

136.000,00 zł. Łączna wartość ofert ocenionych wstępnie jako najkorzystniejsze wynosi 

9.120.358,22 zł brutto. Brakująca kwota, jaką Powiat Myśliborski musiałby dołożyć do 

zabezpieczonych w budżecie środków wynosi 2.686.358,22 zł. 

Wobec powyższego w przypadku, gdy Wykonawcy wykażą, iż nie podlegają wykluczeniu,  

a ich oferty nie będą podlegały odrzuceniu, w celu podpisania umowy z Wykonawcami 

niezbędne jest posiadanie przez Zamawiającego odpowiedniej ilości środków finansowych. 

Decyzja o braku zgody na zwiększenie środków finansowych, daje podstawy do unieważnienia 

postępowania.  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że  różnica pomiędzy ofertami to kwota ponad 1 000 000 zł. Przekazał, że przed 

nami są następne przetargi, które zostaną otworzone w poniedziałek. Poinformował  

o uzgodnieniach ze Skarbnikiem Powiatu w kwestii finansowania zadań. Przekazał, że 
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proponuje się unieważnienie postępowania i ogłoszenie kolejnego przetargu. Liczymy na to, 

że ponowne oferty powinny  być mniejsze. Zapytał czy oferty jakie składano były jawne? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że tak, informacja z otwarcia ofert jest jawna. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o decyzję dotyczącą zabezpieczenia środków finansowych na realizację zadania 

podjętą przez Zarząd Powiatu w dniu 6 luty.  Skąd będą pochodzić dodatkowe środki? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że wskazano środki  z wyemitowanych obligacji dla szpitali. Następnie 

wskazano, że będą one  uzupełniane.  Pula środków jaka pozostała to kwota 4 200 000,00 zł.  

Odezwał się do rozmów z Prezesem Spółki Szpital w Dębnie  i zabezpieczenia środków na 

pomoc dla szpitala. Pozostałą kwotę planowano użyć na sfinansowanie przedmiotowych 

zadań,  a następnie starać się uzupełnić te środki. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, w jaki sposób będą uzupełnione te środki? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że rozważano rezygnację z pewnych przetargów. 

 
Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, w jaki sposób  środki zostaną zwrócone, poprosiła o konkretne informacje. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wyjaśniła, że Zarząd Powiatu podjął decyzję, że brakujące środki  zostaną wzięte na razie 

z  wyemitowanych obligacji. Jest to zadanie inwestycyjne, które w efekcie przyniesie 

oszczędności. Złożyła wniosek o unieważnienie przetargu i ogłoszenie ponownego. Po 

przetargu wówczas będzie można rozpatrzyć temat dotyczący zabezpieczenia brakujących 

środków finansowych. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy jeśli środki  zostaną wzięte z puli dotyczące wyemitowanych  obligacji, to w jaki 

sposób planowany jest ich zwrot?  Nie może być tak, że odbije się to kosztem dopłat do 

szpitala  lub kosztem innych przetargów.  W Myśliborzu zrobiono już bardzo dużo, a w Dębnie 

niekoniecznie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że termomodernizacja dotyczy obiektów w trzech gminach. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, skąd  zostaną wzięte pieniądze na przetargi drogowe w innych gminach,  skoro cały 

czas uszczuplane są pieniądze z obligacji? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że na poprzednim Zarządzie Powiatu podjęto decyzję o uruchomieniu środków  

z obligacji,  jednak była mowa o możliwości zaciągnięciu kredytu.  Środki z obligacji zostały 

jedynie pożyczone.  Dziś decyzja dotyczy rozpisania ponownego przetargu i po jego 

rozstrzygnięciu będziemy podejmować decyzje co do zabezpieczenia brakujących środków 

finansowych. Zapytał, jaki jest czas ponownego rozstrzygnięcia przetargu. 
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Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że jeżeli postępowanie zostanie dziś unieważnione i ponownie ogłoszone  

15  lutego br. to  rozstrzygnięcie nastąpi 3 marca br. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zaproponował ustalenie postępowania i  ponowne ogłoszenie przetargu, po tym czasie będzie 

możliwość podjęcia decyzji dotyczącej zabezpieczenia dodatkowych środków. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że Zarząd Powiatu już podjął decyzję co do wzięcia pieniędzy z wyemitowanych 

obligacji, w przypadku unieważnienia postępowania decyzja ta nie obowiązuje. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że tak,  rozmowy zostaną przeprowadzone w tej sprawie od nowa. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że nie zgada się na przekazanie pieniędzy z obligacji na jakikolwiek inny cel niż 

pomoc dla szpitali. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o podjął decyzję o dokonaniu unieważnienia postępowania 

pn. „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej Powiatu Myśliborskiego  

w miejscowościach: Myślibórz, Barlinek i Dębno” oraz podjęto decyzję o ponownym 

ogłoszeniu przedmiotowego postępowania. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Podpisanie umowy na subskrypcję, aktualizację i serwis oprogramowania GEO-INFO, 

służącego do prowadzenia baz powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego, 

ewidencji gruntów i budynków. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Ewa Kucharska – Geolog Powiatowy 

Przedstawiła sprawę, która dotyczy podpisania umowy z firmą SYSTHERM INFO Sp. z o.o. 

w Poznaniu na subskrypcję, aktualizację i serwis oprogramowania GEO-INFO do prowadzenia 

powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego oraz ewidencji gruntów i budynków. 

Firma SYSTHERM INFO  jest jedynym przedstawicielem i producentem ww. 

oprogramowania. Umowa z tym wykonawcą zawierana jest co roku od 2006r. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy z firmą SYSTHERM 

INFO Sp. z o.o. z Poznania. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Podpisanie umowy na: „Doprowadzenie  do spójności w przebiegu granic Powiatu  

Myśliborskiego i Gryfińskiego - na odcinku, który   dotyczy granicy od strony   gminy 

Myślibórz ( obręb Krusze, Rów, Golczew, Golenice, Czerników i Chłopowo). 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 



5 
 

 

Ewa Kucharska – Geolog Powiatowy 

Przedstawiła przedmiotową sprawę dotyczącą podpisania umowy na „Doprowadzenie  do 

spójności w przebiegu granic Powiatu  Myśliborskiego i Gryfińskiego - na odcinku, który   

dotyczy granicy od strony   gminy Myślibórz ( obręb Krusze, Rów, Golczew, Golenice, 

Czerników i Chłopowo ) . Granica liczy ok. 450 wspólnych  punktów. 

Prace będą polegały na analizie dostępnych materiałów i ewentualnych pracach geodezyjnych, 

które będą miały na  celu takie prace geodezyjne, poprzez które wszystkie wspólne punkty 

graniczne będą spełniały standardy techniczne.” 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące realizacji przedmiotowego zadania. 

Umowa zostanie zawarta z firmą GEOSIT Usługi Geodezyjno-Informatyczne, Dariusz Filipek, 

Ryszard Pasternak, Spółka Cywilna 71-447 Szczecin. 

Środki finansowe na realizację zadania pochodzą z udzielonej dotacji na zadania zlecone, 

Powiat nie ponosi z tego tyt. kosztów finansowych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy z firmą GEOSIT Usługi 

Geodezyjno-Informatyczne, Dariusz Filipek, Ryszard Pasternak, Spółka Cywilna 71-447 

Szczecin. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Podpisanie umowy BG-I.052.32.4.2023 o udzielenie dotacji celowej do  projektu „Budowa 

Regionalnej Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa 

Zachodniopomorskiego” pomiędzy Województwem Zachodniopomorskim, z siedzibą: 70-

540 Szczecin, ul. Korsarzy 34 a Powiatem Myśliborskim z siedzibą: Starostwo Powiatowe 

w Myśliborzu ul. Północna 15  74-300 Myślibórz. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Ewa Kucharska – Geolog Powiatowy 

Przedstawiła sprawę dotyczącą podpisania umowy w sprawie udzielenia dotacji celowej przez 

Województwo Zachodniopomorskie w ramach umowy o partnerskiej współpracy przy 

realizacji projektu „Budowa Regionalnej Infrastruktury Informacji Przestrzennej 

Województwa Zachodniopomorskiego” nr BG-I.052.8.2019 zawartej w dniu 21 sierpnia 2019r.  

Na podstawie zapisów wyżej wskazanej umowy, szczególnie §5 ust. 3 konieczne jest coroczne 

zawieranie umów dotacji na przekazywanie środków EFRR i Budżetu Państwa. W 2023 jest  

na pokrycie zobowiązań finansowych w stosunku do Wykonawcy realizującego zadanie 

związane przeprowadzeniem bezstratnej konwersji danych Powiatowego Zasobu 

Geodezyjnego i Kartograficznego do schematów aplikacyjnych zgodnych z obowiązującymi 

przepisami prawa zgodnie z umową zawartą z Wykonawcą prac GP/5/2022 – ETAP II. 

Poinformowała, że dofinansowanie wynosi 73 615,50, wkład własny 3 874,50 zł . 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Sprawy różne: 
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1. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy do Starostwa Powiatowego wpłynął wniosek Związków zawodowych Domu 

Pomocy Społecznej w Myśliborzu  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że wniosek wpłynął.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o przesłanie kserokopii przedmiotowego pisma. 

 

2. Członek Zarządu - Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy była podjęta próba wynegocjowania brakującej kwoty 340 000,00 zł  

z Burmistrzem Dębna w zakresie dofinansowania wykonania przebudowy drogi w m. 

Różańsko? Czy ktoś podjął próbę, aby te pieniądze, które mimo podjętej uchwały zostały 

przekazane dla Powiatu? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie było takiej próby. Zwrócił uwagę, że inwestycja jest realizowana. 

Zauważył, że środki zostały przyznane dla Powiatu.  

 

Członek Zarządu - Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że została podjęta uchwała Rady Miejskiej Dębna. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił informacje na temat montażu finansowego jaki miał zostać przekazany przez 

Gminę Dębno. Przekazał, że jako Członek Zarządu również może przeprowadzić rozmowy  

w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu - Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że nie jest etatowym Członkiem Zarządu i nie posiada takich upoważnień. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że jako Członek Zarządu tak jak pozostali, może prowadzić rozmowy w tej sprawie.  

 

3. Członek Zarządu - Wioletta Drzewińska 

Zapytała, o rozstrzygnięcie przetargu na przebudowę drogi w m. Grzymiradz? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że otwarcie ofert w ramach przeprowadzonych przetargów zaplanowane jest na 

poniedziałek. 

 

4. Członek Zarządu - Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o przedstawienie wykazu jednostek w którym nastąpiła podwyżka o  wynagrodzeń 

pracowników o 7% stopnia inflacji. 

 

5. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poprosił, aby na kolejnym posiedzeniu Zarządu została poruszona sprawa dotycząca 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i  przebudowy drogi w miejscowości Płonno. Zwrócił 

uwagę na zapytania pojawiające się w mediach społecznościowych. Przekazał, że należy podjąć 

działania w tym temacie. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do przedmiotowego tematu.  Radna Gminy Barlinek poprosiła, aby zwrócić się do 

Burmistrza Barlinka w tej sprawie po sesji na początku miesiąca marca. Poinformował  

o rozmowach w tej sprawie. Zwrócił uwagę, że Gmina Barlinek powinna przekazać 

dofinansowanie w wysokości 50%. Zwrócił uwagę, na partycypację w kosztach realizacji zadań 

udzielane przez inne samorządy. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, ze chciałby wrócić do podziału, i przedyskutować na Zarządzie Powiatu kwestię, ile 

Powiat podokładał do poszczególnych gmin. Zwrócił uwagę, że dopłata do inwestycji powinna 

być zbilansowana w poszczególnych miastach. 

 

6. Członek Zarządu - Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o przesłanie wniosku Prezesa Szpitala w Dębnie imienia świętej Matki Teresy  

z Kalkuty w zakresie udzielenia dofinansowania dla spółki. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił informacje na temat rozmów z Prezes Spółki. Poinformował, że złożyła ona 

wniosek na udzielenie dofinansowania w kwocie 1 mln. zł na bieżącą działalność Spółki oraz 

wniosek o przekazanie po 500 000,00 zł na zakup tomografu. 

 

7. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zaproponował, aby kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu zostało odbyte i przeprowadzone  

w sposób zdalny za pośrednictwem programu do telekonferencji zoom us. 

 

Za przeprowadzeniem kolejnego posiedzenia Zarządu Powiatu w sposób zdalny głosowało 5 

Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 8 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 8:40 Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

 

…………………………… 


